



TECHNICAL DATA SHEET

Argoz Carbon 18 - Carbon IR Window film



ARGOZ CARBON is a high-quality automotive window tint film made of multiple layers, ensuring excellent color stability and easy installation.

Because the layers contain carbon pigments, the film has a nice neutral black tint and offers exceptional optical clarity. Since it contains no metalized particles, it does not interfere with electronic devices. ARGOZ CARBON is ideal when a vehicle needs a cool, stylish look, as the film's neutral color enhances the paintwork.

Features

- No signal interference
- Ultra-Shrink™ installation
- Thickness: 50 micron
- 2-layer construction
- Roll length: 30.5 m

Technical information

	Visible light transmission	16,1%		Glare reduction	79%
	Solar energy rejection	60%		Visible light reflection	4%
	Infra red rejection (760 - 2500 Nm)	53%		Ultra violet rejected	97,4%

Warranty

SunRage window films are developed for the professional market and are known for years of reliability and comfort.



ARGOZ CARBON ist eine hochwertige Autotönungsfolie, die aus mehreren Schichten besteht und dadurch sehr farbstabil und einfach zu montieren ist.

Da die Schichten Karbonpigmente enthalten, hat die Folie einen schönen neutralen schwarzen Farbton und bietet eine außergewöhnlich klare Transparenz. Da sie keine metallisierten Partikel enthält, sind Interferenzen mit elektronischen Geräten ausgeschlossen. ARGOZ CARBON ist ideal, wenn ein Fahrzeug einen schönen "coolen" Look braucht, da die neutrale Farbe der Folie die Lackfarbe hervorhebt.

Merkmale

- Keine Interferenzen
- Ultra-Shrink™ Montage
- Stärke 50 Mikrometer
- 2-lagiger Aufbau
- Rollenlänge: 30,5m

Technische Informationen

	Licht-durchlässigkeit	16,1%		Blendung Reduzierung	79%
	Solarenergie Zurückweisung	60%		Sichtbare Lichtreflektion	4%
	Infra-Rot Ablehnung (760 - 2500 Nm)	53%		Ultraviolett Zurückweisung	97,4%

Garantie

SunRage Tuningfolien werden für den professionellen Markt entwickelt und sind für jahrelange Zuverlässigkeit und Komfort bekannt.



Superior clarity



Easy shrinkage and installation



Good adhesion on the dot matrix



TÜV-frei mit ABG